
 

 

   

 
29. oktober 2020 

Vester Mariendal Skole 
 

Dagorden 
 
Titel: Skolebestyrelsesmøde Vester Mariendal Skole 
Dato/tid/sted: Tirsdag d. 3. november 2020, kl. 16.30 – 18.30, Mødet holdes online på google-meet: 

https://meet.google.com/dpq-dgun-gnf 
JS åbner for link klokken 16.00 
Formøde 16.00 forældrerepræsentanter  
 

Mødeleder: Jesper Stoumann 
Referat: Se mappe i google drev 

Husk underskrift på referater 
Deltagerliste: 

 

  

Medlemmer: Afbud: Medlemmer: Afbud: 
Jesper Stoumann, Skoleleder    
Randi Dyrnesli, Viceskoleleder    
Anette Nymand DUS-leder x   
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Dagsorden: 
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Forældrevalgte medlemmer:  Suppleanter:  
Anders Lund, Formand    
Mai Malthe Skjoldborg x 1. Mads Lindholm deltager 
Ali Hassan x 2. Simon Laumann Jørgensen deltager 
Karina Rasmussen, Næstformand x 3. Anja Dahl Skovbjerg  
Martin Tophøj Sørensen    
Jeanett Kaare x   
Jacob Andersen    
Medarbejder  Elev medlemmer:  
Mogens Randrup  Ramin 9.a  
Søren Mikkelsen  Marius 9.b  

Punkt Tid: Emne Beskrivelse Resultat Referat 
 
 
 

  
Tjek ind 

 
SB-medlemmer tjekker ind 

 
 

 
 

 
24 

 
16.30 – 16.35 
 

 
Dagsorden 

 
Godkendelse af dagsorden 
 

  
Godkendelse 

 
Dagsorden godkendt 
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16.35 – 16.40 

 
Referat 

 
Godkendelse af referat 
 
Husk underskrift. 

 
Godkendelse 

Godkendt på mødet 
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16.40 - 
1q6.50. 

 
Udtrædelse af 
skolebestyrelsen 
 
 

 
Grundet personlige 
arbejdsmæssige omstændigheder 
ønsker Jeanett Kåre at udtræde af 
skolebestyrelsens faste pladser. 
Jeanett vil gerne være suppleant.  
 
Der er derfor muligheder for at en 
af vores suppleanter kan træde ind 
i skolebestyrelsen som fuldgyldigt 
medlem. 
 
Formanden tager kontakt til 
suppleanter og afklare hvem som 
har lyst og mulighed. 
 
 

 

 
Drøftelse 
 

 
Mads træder ind som bestyrelsesmedlem, og 
Jeanett fortsætter som suppleant.  
JS skriver til forvaltningen vedr. denne 
ændring. 
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16.50 - 17.00 

 
Elevråd 

 
Punkter fra elevråd 

- Konstituering 
- Hvad har været drøftet på 

elevrådsmøde 
- Besøg af rådmand, hvad 

blev der snakket om? 
- SB god elev adfærd 

omkring IT, telefoner 

 
Orientering 

Der er to nye medlemmer; Ramin og Marius 
 
Der har været elevrådsmøde. De har ikke 
noget med til bestyrelsesmødet. alle i 
overbygningen er orienteret om, hvad der 
foregår på elevrådsmøder. 
 
Besøg af rådmand blev aflyst. 
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- Andet? 
 

God elevadfærd: De har talt om, at skulle ud 
i klasserne og tale om emnet. Der har været 
drøftet brug af IT og mobiltelefoner. Der 
laves evaluering på brug og fravær af 
mobiltelefon i udskolingen. Punktet kommer 
på bestyrelsesmøde til januar. 
Elevrådet har drøftet forholdene i 
Kjellerupsgade. De mangler grupperum.  
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17.00 - 17.20 

 
Økonomi 

 
Opfølgning på budget lægning 

- Hvordan har forvaltning 
responderet på skolens 
økonomiske indvendingers 

- Det foreløbige budget 
 
Opfølgning på flere lærere i 
folkeskolen. 

- Hvordan bliver midlerne 
fordelt? 

- Hvilke præmisser gælder 
for ansøgning til midler? 

- Bilag sendt til 
SB-medlemmer 

 
 

 
Beslutning? 
 
 
 
 
 
 
Orientering 
 

 
JS fremlægger skolens samlede økonomi. 
Der er et overskud på 150000  
 
JS indkalder til budgetmøde. 
 
 
 
Vedr. flere lærere i folkeskolen.  
Der er vedlagt følgebrev til dagsorden, som 
uddyber, hvad der kan søges ekstra bevilling 
til. 
 
På næste møde tages punktet op igen, så 
Martin kan være med i drøftelsen.  
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17.20 - 17.30 

 
Opfølgning på 
forældremøder 

 
Opfølgning på 
forældrehenvendelser 

 
Drøftelse 

P-plads:  Der har været afholdt møde i 
p-plads udvalget, hvor også Sofie fra 6. 
klasse deltog. Mai har lavet tegning over 
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 - P-plads-udvalg, møde 
aktivitet 

- Trafiksikker skolevej, Fam. 
Ketler 

Jakob 
Mai 
Ali 
Anders 

 

tanker vedr. p-pladsen. Tegning bliver 
drøftet. Forslag om fodgængerfelt. På næste 
møde i P-udvalget inddrages forslaget.  
 
Der laves beregninger på omkostninger vedr. 
tiltag.  
 
 
Henvendelse fra fam. Ketler: Trafik og veje 
vil tage kontakt til familien vedr. sikker 
skolevej.  
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17.30 - 17.40 

 
Princip vedr. 
klassedannelse i 
skolens forskellige 
afdelinger. 

 
Skoleledelsen fremlægger 
revideret princip vedr 
klassedannelse i almen-afdeling og 
centerafdeling til endelig 
godkendelse  
 
Bilag kan findes i skolebestyrelses 
google drev. 
 

 
Beslutning 

 
Læringsfællesskaber bliver erstattet af klasse. 
forældreinddragelse mulighed skal gøres 
tydeligere. 
 
Princippet kommer med på næste 
bestyrelsesmøde til drøftelse og endelig 
godkendelse. 
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17.40 - 17.45 
 

 
DUS og DUS2 

  
Orientering 

Bestyrelsen har lavet brugerundersøgelse via 
spørgeskema. Der er kommet 9 
tilbagemeldinger.  
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Opfølgning på brugerundersøgelse 
hos forældre i 3. årgang om DUS 
og begrundelse for udmelding. 

- Anders fremlægger hvor 
lang vi er kommet  

- Resultat af undersøgelse? 
 
 

Besvarelser fremlægges og årsager til 
udmelding drøftes.  
Der er lavet aftale med Triton om at hallen 
kan bruges fra kl. 13.30. 
 
DUS skal lave aktivitetsplan, hvor man kan 
se særlige aktiviteter for 3. årgang.  
 
Drøftelse af DUS 2. tilbuddet. 
 
Generelt er det pt svært at lave noget særligt, 
da elever ikke må krydses på tværs af klasser 
grundet corona.  
Punktet tages op igen til februar. 
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17.45 - 17.50 

 
Årsberetning 

 
Indspark til SB-formand og 
SB-sekretær til årsberetning 
 

 
Drøftelse 

Til december skal laves årsberetning. Anders 
efterspørger emner hertil. Anders skriver ud 
til bestyrelsen inden decembermødet. 
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17.50 - 17.55 

 
Skolefoto 

 
Opfølgning på leverandør af 
skolefoto 

 
Drøftelse 

Formanden bringer det med til formøde til 
drøftelse. 
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17.55 - 18.15 

 
Kommunikationsst
rategien 
 

 
Evaluering af 
kommunikationsstrategi. SB har 
besluttet at se på 
kommunikationsstrategien. 

 
Drøftelse 
 
 
 

Drøftelse af, om VM skal blive bedre til 
kommunikation om sig selv. 
Hvordan kan skolebestyrelsen være med til at 
profilere skolen? 
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Tidligere besluttet strategi er 
vedhæftet som bilag. 
 
Ønsker til kommende 
kommunikationsstrategi 
 
Aftaler om det videre arbejde 
 

 
 
 
 
 
 
Beslutning 
 

Kommunikationsstrategien bringes med på 
bestyrelsesmødet til december. særligt temaet 
vedr. profilering.  
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18.15 – 18.25 

 
Skoleledelsen 
orienterer 
 
 

 
Skoleårets start 

- Covid 19 
- Renovering 
- Besøg af Rådmand og 

Direktør (Aflyst) 
- Ny dato for seminar med 

skolebestyrelsen? 
 

 
 

 
Covid: 
Fylder meget. JS orienterer. Det forsøges så 
meget som muligt at køre klassevis og undgå 
at samle elever på årgange.  
Bestyrelsen spørger ind til, hvordan nye tiltag 
og ændringer håndteres af personale. Det 
kræver meget fleksibilitet.  
 
Renovering:  
Det går frem ad.  
 
Besøg af rådmand og direktør:  
Der arbejdes på at besøget bliver til januar 
 
 
Ny dato for seminar: 
Det giver ikke mening at planlægge at mødes 
nu pga. covid. Aftales senere, når der er mere 
ro på coronaen. 
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18.25 – 18.28 

 
Godkendelse af 
referat 
 

 
Sekretær gennemgår referat for 
godkendelse 

 
Orientering 
 

 
 
 
 
 

 
37 
 

 
18.28 - 18.30 

 
Evt. 

Forespørgsel om brug af 
talepædagog og fys/ergoterapeut i 
centerafdelingen.  
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18.30– 18.30 
 

 
Lukket punkt 
 

 
 
 

 
 

 
 



 

 
Punkter som ikke er kommet med til dette: 
 

a. Forretningsorden, revidering af forretningsorden så den bliver tilpasset ny virkelighed hvor centerafdelingen er blevet integreret i Vester Mariendal 
Skole 

b. Billed hos fotograf! Billede til hjemmeside? 
 
Næste møde tirsdag d. 1. december 2020, kl. 16.30-18.30, formøde klokken 16.00 - 16.30 
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